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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Felülvizsgálja a kormány a nádgazdálkodási tervet?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Február 15-ig tart a nádaratási szezon, amely során idén is csupán a balatoni nádasok töredékét
fogják  learatni,  az  Országos  Vízügyi  Főigazgatóság  (OVF)  szerint  pedig  indokolt  lenne  a
nádgazdálkodási terv felülvizsgálata.

Az OVF tájékoztatást adott arról, hogy a korábbi évekhez hasonlóan a Közép-dunántúli Vízügyi
Igazgatóság költségvetésében csupán bruttó 3 millió forintot sikerült elkülöníteni nádaratásra. A tó
mintegy 1200 hektárnyi nádasából évente 2-300 hektárnyit lenne indokolt levágni, az OVF szerint
ugyanakkora ekkora terület learatása nem reális, mivel az illetékes vízügyi igazgatóság ehhez nem
rendelkezik sem anyagi, sem infrastrukturális erőforrással.

A Főigazgatóság  szerint  tehát  célszerű  lenne  a  teljes  balatoni  nádgazdálkodás  felülvizsgálata  a
gazdasági és természetvédelmi célok összeegyeztetésével.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Tervezi a kormány, hogy az Országos Vízügyi Főigazgatóság és más szakértők 
bevonásával felülvizsgálják a balatoni nádgazdálkodási tervet? Amennyiben igen, milyen 
erre vonatkozó tervekkel rendelkezik a kormány és milyen szakértőket, szervezeteket 
terveznek bevonni a folyamatba?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


